
     
BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 20-12-2022 
 No. 2022.18506 
 Portefeuillehouder: Wet. Aarts 
Organisatieonderdeel: Mobiliteit 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht  

Postbus 1992  

6201 BZ  MAASTRICHT  

  

  

Maastricht, 20 december 2022  

 

  

Betreft: Schriftelijke vragen - Fietspaden moeten vrij blijven voor fietsers, ook tijdens deze drukke 

periode 

  

Geacht college,  

 

De afgelopen tijd zien we de enorme aantrekkingskracht van Maastricht in het najaar. 

Het is goed te zien dat vele mensen onze stad weten te vinden. We zien echter wel zaken waarvan 

we ons afvragen of dat nou niet anders kan. Neem bijvoorbeeld de Maasboulevard. Dag in dag uit 

staan daar bussen, vaak zelfs dubbel geparkeerd. Afgelopen zaterdag was het helemaal volle bak op 

deze locatie. Niemand kan meer gebruik maken van het fietspad. Hierdoor kan de veiligheid van 

onze fietsers niet gegarandeerd worden. De vraag kan worden gesteld of er geen andere locatie 

gevonden zou moeten worden voor het laden en lossen van bussen. Handhaving was wel aanwezig, 

maar dat verbeterde de situatie niet. 

 

Wij hebben de volgende vragen aan het college. 

 

1. Bent u het met ons eens dat er te veel bussen op de Maasboulevard staan? 

2. Bent u bereid andere opties voor de bussen te onderzoeken? 

3. Wat vindt u ervan dat de verkeersveiligheid in deze situatie in het gedrang kwam en 

bijvoorbeeld het fietspad niet gebruikt kan worden? 

4. Wat is de rol van handhaving in deze geweest? 

5. Wat is uw toekomstbeeld voor deze locatie in relatie tot de verkeersveiligheid? 

 

Met vriendelijke groet,  

  

PvdA Maastricht  CDA Maastricht 

 

Henri Borgignons   Mat Brüll 

Anita van Ham 


